
 

 

PROTOKÓŁ  Nr IV/2019  

z obrad IV Sesji Rady Gminy Augustów w dniu 1 lutego 2019 roku. 

 

Obrady Sesji rozpoczęto ok. godz. 1015 w sali widowiskowej Centrum Kultury i 

Bibliotece Gminy Augustów w Żarnowie. 

Obrady IV Sesji Rady Gminy Augustów prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Augustów – Zdzisław Chmielewski. 

 

Ad. pkt.1.  

Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady powitał radnych Gminy, sołtysów, władze gminy, mecenasa, 

panią Beatę Gładkowską Chocian – Wiceprezes Zarządu EKOTON Sp. z o.o.  

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych zgodnie z listą 

obecności w obradach uczestniczy 13 radnych, a więc podejmowane uchwały będą 

prawomocne. Na otwarciu obrad byli nieobecni: 

1. Radna Bożena Kondracka 

2. Radny Karol Milanowski 

W obradach Rady Gminy uczestniczyło ogółem 41 osób. 

Listy obecności stanowią załącznik  protokołu. /czas rozpoczęcia – 18:20/ 

 

Ad. 2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

- czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu – /18:54/ 

Pan Zdzisław Chmielewski – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 

proponowany porządek obrad IV sesji Rady Gminy.  

1. Otwarcie obrad Rady Gminy, powitanie radnych, sołtysów, gości zaproszonych. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 20 grudnia 

2018 r. do 1 lutego 2019 roku. 

4. Przyjęcie raportu za lata 2016-2017 z realizacji Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Augustów na lata 2014-2017 z perspektywą na lata 2018-2021. 

 

 



 

5.  Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

a) w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie 

Starym zadania Gminy Augustów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi 

polegającego na budowie i prowadzeniu Międzygminnego Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych w Augustowie oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Augustów umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej 

dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - 

PSZOKI", współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020. 

b) w sprawie zmiany uchwały nr III/11/2018 z dnia 20 grudnia 2018r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet radnym, członkom komisji rady, przewodniczącym komisji 

rady, przewodniczącemu rady, wiceprzewodniczącym rady i sołtysom oraz zasad ich 

wypłacania. 

c) w sprawie zmiany uchwały Nr III/19/2019 w sprawie Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Augustów z  Organizacjami Pozarządowymi i Podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019 

d) w sprawie zmiany budżetu Gminy Augustów na rok 2019r. 

e) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2027 

6.  Sprawy różne. 

7. Oświadczenia radnych i sołtysów. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

10 . Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady zmienił  porządek obrad do punktu piątego dodając 

na początek podpunkty: 

a) w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/168/2017 z dnia 12 października 2017 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pn. ,,Specjalna Strefa Ekonomiczna'' w 

gminie Augustów.  

b) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

pn. ,,Specjalna Strefa Ekonomiczna'' w gminie Augustów 

W dalszej kolejności głosowano nad zmianą porządku obrad.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  Wykaz głosowania 

stanowi załącznik do protokołu. 



 

Następnie przewodniczący zaproponował aby na początku omówić punkt 4 i poprosił 

o zabranie głosu Wiceprezes Zarządu Ekoton panią Beatę Gładkowską-Chocian. 

Ad. pkt. 4. 

Przyjęcie raportu za lata 2016-2017 z realizacji Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Augustów na lata 2014-2017 z perspektywą na lata 2018-2021. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /23:32/ 

Pani Beata Gładkowska-Chocian Wiceprezes Zarządu Ekoton omówiła Raport z 

realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Augustów. Powiedziała, że 

firma Ekoton od 2014 roku współpracuje z Gminą Augustów. Firma przygotowała 

program ochrony środowiska. Mówiła, że bardzo mały procent gminy jest 

skanalizowany jest to tylko 13%.  

Radny Marek Sujata spytał o ilości szamb i oczyszczalni. /40:02/ 

Pani Beata Gładkowska-Chocian Wiceprezes Zarządu Ekoton powiedziała, że 

oddzielna jest ilość oczyszczalni i oddzielnie szamb.  Może zdarzyć się taka sytuacja, 

że oczyszczalnia składa się ze zbiornika wstępnego i z pozostałych elementów 

przydomowych oczyszczalni. /40:28/ 

Raport stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie radni głosowali za przyjęciem raportu. 

ZA: 12 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 1,  Wykaz głosowania 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 3.  

Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 20 

grudnia 2018 r. do 1 lutego 2018 roku.   

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /44:44/ 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów omówił międzysesyjną 

działalność tj. od 20 grudnia 2018 roku do 1 lutego 2019 roku.  

Informacja stanowi załącznik  protokołu. 

Ad. pkt.5.   

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /57:02 / 

a) w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/168/2017 z dnia 12 października 2017 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 



 

zagospodarowania przestrzennego pn. ,,Specjalna Strefa Ekonomiczna'' w 

gminie Augustów.  

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że pierwsza uchwała 

dotyczy zmiany terenu przeznaczenia w miejscowości Mazurki. Plan obejmował całą 

działkę i na wniosek właściciela została wydzielona działka, która już jest 

zagospodarowana i stoją na niej budynki. Na wniosek właściciela nieruchomości 

wyłączono z opracowania nowego planu część zakładu Młynex. Teren ten objęty jest 

na starym planie.  /57:36/  

Uwag nie zgłoszono. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie głosowano za przyjęciem uchwały. 

ZA: 12 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 1,   

Wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

b) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. 

,,Specjalna Strefa Ekonomiczna'' w gminie Augustów.  

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /1:02:49/ 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy powiedział, że zmieniły się przepisy 

odnośnie stref ekonomicznych i w tej chwili właściciel terenu, na którym prowadzi 

działalność i który posiada uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego może 

korzystać z pewnych zwolnień i ulg w podatku dochodowym i dofinansowań. Plan 

obejmuje miejscowości: Mazurki, dwie nieruchomości w Janówce m. in. jedna 

nieruchomość pana Michała Szczepańskiego radnego Gminy Augustów, Żarnowo,     

Rutki. Są pewne zapisy, które ograniczają możliwości inwestowania i to wynika ze 

studium planowania przestrzennego. Studium uchwalone było w 2016r. I tam są 

pewne ograniczenia. W tej chwili został opracowany plan przez panią Wandę Grygo, 

do którego złożono uwagi. Uwagi dotyczyły działki w Mazurkach i w Janówce. Jeśli 

chodzi o Mazurki wszystkie uwagi zostały uwzględnione. Jeśli chodzi o uwagi które 

złożył pana Michał Szczepański, dotyczące wysokości budynków, które mają być 

wybudowane i konta nachylenia dachu budynku mieszkalnego nie zostały 

uwzględnione. Nieuwzględnione zostało również pytanie jaki budynek można 

postawić na tej działce. Dla tego terenu podstawową budową jest budynek 

jednorodzinny w formie wolnostojącej, bliźniaczej lub szeregowej oraz drogi 

wewnętrzne. Dopuszczalna jest zabudowa usługowa nieuciążliwa, produkcyjna 

nieuciążliwa i rzemieślnicza.  

Następnie pan Wójt poprosił o przegłosowanie nieuwzględnionych poprawek do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. dot. wysokości budynków 

usługowych w § 25 pkt 9 lit. a – 14m., i konta nachylenia dachów budynków 

mieszkalnych i mieszkalnych z usługami - §25 pkt 9 lit. c.  /1:02:57/ 

ZA: 11 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 2,   



 

Rozstrzygnięcie organu sporządzającego projekt planu stanowi załącznik do 

protokołu.  

Następnie radni przystąpili do głosowania nad uchwałą /1:27:21/ 

ZA: 12 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 1 

Wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.   

Ad c)   

w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie 

Starym zadania Gminy Augustów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi 

polegającego na budowie i prowadzeniu Międzygminnego Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych w Augustowie oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Augustów umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej 

dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - 

PSZOKI", współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020.  

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /1:28:13/ 

Pan Wójt powiedział, że spółka BIOM stara się o dofinansowanie do budowy 

Biebrzańskiego Systemu Gospodarki Odpadami etap III. PSZOK będzie 

wybudowany na terenie miasta Augustowa w okolicach byłego wysypiska. 

Uwag do uchwały nie zgłoszono. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały. 

ZA: 13 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  

Wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. d ) 

w sprawie zmiany uchwały nr III/11/2018 z dnia 20 grudnia 2018r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet radnym, członkom komisji rady, przewodniczącym komisji 

rady, przewodniczącemu rady, wiceprzewodniczącym rady i sołtysom oraz zasad ich 

wypłacania.  /1:31:23/ 

Pan Wójt omówił zmiany. 

Uwag nie zgłoszono. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przystąpiono do głosowania. 

ZA: 13 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  

Wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. e) 



 

w sprawie zmiany uchwały Nr III/19/2019 w sprawie Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Augustów z  Organizacjami Pozarządowymi i Podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. /1:33:27/ 

Pan wójt omówił zmiany. 

Uwag nie zgłoszono.  

Radni przystąpili  do głosowania. 

ZA: 13 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. Wykaz głosowania stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. f)  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Augustów na rok 2019r. /1:35:39/ 

Małgorzata Zalewska Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie gminy na 2019r.  

Uwag do uchwały nie zgłoszono. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały 

ZA: 13 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  

Wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad g)  

w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2027.   

Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2019-2027. /1:39:46/ 

Uwag nie zgłoszono. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały 

ZA: 13 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  

Wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad pkt. 6.  

Sprawy różne. /1:43:02/ 

Zdzisław Chmielewski – Przewodniczący Rady Gminy powitał nowo wybranych 

sołtysów i poprosił o krótkie przedstawienie się. Nowi sołtysi to sołtysi wsi: 

Białobrzegi – pan Bartosz Cichy 

Janówka – pan Marek Kozłowski 

Żarnowo Pierwsze – pan Janusz Wasilewski 



 

Pan Wójt – powiedział, że już wkrótce będziemy przenosić się do nowego budynku 

urzędu, jeśli zostanie wykonana droga dojazdowa, której termin wykonania został 

przedłużony.  Można składać wnioski na paliwo. Rolnicy, którzy mają bydło trzeba 

wziąć wnioski z agencji. /1:45:11/  

Sołtys wsi Jabłońskie w imieniu swoim i mieszkańców podziękował za odśnieżanie 

i zapytał o most ,,Radzaja'', ponieważ jest zagrożeniem dla mieszkańców /1:56:10/. 

Zbigniew Buksiński Wójt Gminy powiedział, że zarządcą terenu na którym znajduje 

się most jest Powiatowy Zarząd Dróg i poprosimy o wyjaśnienie problemu. /1:53:52/ 

Ad pkt. 7.  

Oświadczenia radnych i sołtysów. /1:54:52/ 

Brak. 

Ad pkt. 8.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. /1:55:01/ 

Uwag nie zgłoszono. Protokół przyjęto 13 głosami.  

Wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad pkt. 10 .  

Zamknięcie obrad Rady Gminy. /1:55:52/ 

Obrady IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Augustów zamknięto ok godz. 11:30 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

 

     Zdzisław Chmielewski  
Protokołowała: 

 

Katarzyna Zyskowska 


